
 

 

Záznam z diskuze v rámci představení konceptu návrhu studie obnovy Sadového náměstí 

na Svatém Kopečku veřejnosti 

 

Níže uvedené poznámky byly zachyceny během veřejného projednání a jejich účelem byla 

strukturalizace diskuze, jedná se o názory a podněty místních občanů 

Dne: 28.6.2022 

 

Pozitiva studie: 

 Navržená pěší zóna v Holubově ulici (vjezd pouze pro rezidenty a zásobování). 

 

Problémy studie: 

 Umístění kontejnerů v Holubově ulici – potenciální nepořádek, nepřehlednost místa 

z hlediska dopravy 

 

Připomínky a náměty: 

 Rozšířit příjezd k hospici – zajíždění sanitek. 

 Majitelé zahrad- v oblasti kolem Návrší Sv. Jana Pavla II potřebují k zahradám zajíždět. 

 Ve spodní části Sadového náměstí zachovat stávající stav. 

 Co nejnižší četnost zajíždění k parkovišti na severní straně kostela. 

 Zajíždění ke škole – existuje rozpor mezi komisí MČ a obyvateli. Komise navrhuje 

umožnit příjezd rodičům dětí 1.-3. třídy. Obyvatelé chtějí plný zákaz vjezdu s pěší 

zónou mimo rezidenty a zásobování. 

 Velmi citlivě řešit kontejnerové stání. 

 

Dotazy: 

 Kde budou parkovat auta přijíždějící na Svatý Kopeček? 

 Jaký bude režim pěší zóny? Jak budou řešeny návštěvy k rezidentům? 

 

Facilitoval: Martin Nawrath 

Zapsala: Markéta Sprinzlová 

 


